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1. Velkomst, v/Henrik Brændgaard: 

• Der er fremmødt i alt 20 af de stemmeberettigede husstande, svarende til 21,1 % af 

samtlige stemmeberettigede medlemmer. Det samlede antal fremmødte stemmer efter 

fordelingstal er 18,1 % 

• Der er i alt fremmødt 24 personer til den ekstraordinære generalforsamling 

 

 

2. Valg af dirigent og referent, v/Henrik Brændgaard: 

• Bestyrelsen foreslår Mia Gabs Larsen som dirigent og Henrik Brændgaard som referent: 

• Mia Gabs Larsen blev valgt som dirigent og Henrik Brændgaard som referent 

• Dirigenten konstaterede, at den ekstraordinære generalforsamling var indkaldt 9. april 

2019 via mailudsendelse til grundejerne, med mindst 2 ugers varsel og højest 4 ugers 

varsel, og i øvrigt i henhold til § 10 i vedtægterne. Den ekstraordinære generalforsamling er 

dermed lovlig og beslutningsdygtig 

 

 

3. Ændring af vedtægterne, som foreslået af bestyrelsen og enstemmigt vedtaget på den ordinære 

generalforsamling, den 4. april 2019, og som iflg. vedtægternes § 13,5 kræver vedtagelse på en ny 

generalforsamling: 

• Dirigenten gav ordet til Henrik Brændgaard: 

• Henrik oplyste, at de på den ordinære generalforsamling, den 4. april 2019, vedtagne 

ændringer af vedtægterne er: 

o § 21.3 foreslås ændret fra: "Den årlige ydelse (det ordinære fællesbidrag) betales 

forholdsmæssigt kvartalsvis eller halvårligt forud til foreningen efter bestyrelsens 

nærmere bestemmelse. I perioden indtil generalforsamlingens godkendelse af 

indeværende år driftsbudget opkræves fællesbidraget baseret på forrige års 

driftsbudget. Eventuelt for lidt henholdsvis for meget indbetalt aconto fællesbidrag i 

den periode indbetales til foreningen henholdsvis tilbagebetales af 

grundejerforeningen efter påkrav, eller det reguleres på førstkommende betaling til 

foreningen" 

o til: "Den årlige ydelse (det ordinære fællesbidrag) betales forholdsmæssigt årsvis til 

foreningen, jf. § 21.2, efter bestyrelsens nærmere bestemmelse. Eventuelt for lidt 

henholdsvis for meget indbetalt aconto fællesbidrag i den periode reguleres i den 

næste årsydelse til foreningen” 

 

og 

 

o § 21.4 foreslås ændret fra: "Foreningen er at momsregistrere, således det sikres, at 

momsregistrerede medlemmer kan fradrage deres forholdsmæssige andel af 

momsudgifterne, som foreningen afholder i forbindelse med sin virksomhed." 

o til: "Foreningen er ikke momsregistreret." 

• Dirigenten forespurgte forsamlingen om disse ændringer kunne godkendes 

• Alle de fremmødte husstande stemte for forslagene om ændringer af vedtægterne 
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• Det betyder, at ændringer af vedtægterne er endeligt vedtaget. Bestyrelsen vil herefter 

sørge for tinglysning af de nævnte vedtægtsændringer 

 

 

4. Eventuelt 

• Dirigenten forespurgte forsamlingen om der var noget under eventuelt?: 

o Allan Pedersen fra Engholm Søpark 9 spurgte om opstilling af bænke o.l. på 

fællesarealerne og etablering af legeplads. Disse emner blev også nævnt på den 

ordinære generalforsamling og bestyrelsen vil vurdere de forskellige forslag i det 

kommende år 

o Forslag om flaskecontainer ved Netto. Det var vist undersøgt for 4 år siden. En 

repræsentant fra Engholm Søpark 132 spørger kommunen igen 

o Poul Pilgaard fra Engholm Søpark 132 nævnte, at vejbelysningen i rundkørslen ikke 

er lovlig. Det kom bag på bestyrelsen, da en repræsentant fra kommunen har 

godkendt arealerne tidligere i år. Poul undersøger det ved Herning Kommune og 

giver bestyrelsen besked. 

o Det blev oplyst, at Huscompagniets område snart vil blive færdiggjort med stier, 

asfalt m.v. 

o Det blev nævnt, at der muligvis var et problem med blød asfalt forskellige steder. 

Hvis det blev konstateret skal vi have fat i leverandøren igen 

• Tak for i aften! 

 

_________________________ 

Mia Gabs Larsen 

Dirigent 

 


